



RESUM CONFERÈNCIA

ALBERT RIVERA, CANDIDAT A LA PRESIDÈNCIA DEL GOVERN PER CIUTADANS

18 de desembre de 2015

El candidat a la presidència del Govern per Ciutadans, Albert Rivera, va pronunciar la conferència “El nou projecte comú per a Espanya” al marc del Barcelona Tribuna i va exposar el seu programa de cara a les eleccions del 20 de desembre. Rivera va denunciar la degradació política patida a Espanya i la pèrdua de qualitat del model econòmic i educatiu al país. Per aquest motiu, Rivera va demanar retornar a la il·lusió en el marc d'un país unit però divers. De cara al futur, el candidat de Ciutadans va voler deixar clar que Espanya té un gran futur per davant però que per poder comparar-se amb altres nacions potents d'Europa calen fer reformes importants i que el partit que governi Espanya ha de tenir un sol projecte pel país.

El candidat del partit taronja va voler posicionar el seu partit com a antídot contra el “decadent bipartidisme i el populisme que vol carregar-s'ho tot”. D'aquesta manera, Rivera va demanar recuperar l'esperit de la transició i posar en marxa una segona transició, que hauria de posar-se en marxa des del centre, “deixant de barallar-nos i recomponent les coses”. Rivera va definir el seu projecte com el del canvi sensat per millorar Espanya i impedir que el país vagi a pitjor. El candidat de Ciutadans va denunciar que no es pot seguir amb tant atur i que és necessari augmentar la productivitat. La reforma del model educatiu també va ser un dels punts importants de la conferència ja que actualment Espanya està a la cua d'Europa. Per això Rivera va demanar un gran pacte nacional per l'educació que duri tota una generació.

Sobre la situació a Catalunya, Rivera va posar de relleu la importància d'aquestes eleccions pel context polític que es travessa. “Guanyar les eleccions a Catalunya llençaria un missatge clar que desmentiria la teoria que el independentisme és absolutament majoritari”, va afirmar. Sobre el possible pacte de Convergència amb la CUP, Rivera va explicar que Catalunya no pot permetre's aquest luxe i va recordar la participació dels catalans a les reformes a Espanya, ja des de 1812 fins a la transició democràtica i va denunciar la mort del catalanisme polític constructiu.

Ja en el torn de preguntes, el candidat de Ciutadans va clarificar la postura del seu partit després de les eleccions, anunciant que si no resulten guanyadors, no recolzaran cap govern i es dedicaran a fer una oposició responsable centrada en donar suports puntuals a les reformes que estimin oportunes per a la transformació que el país necessita.

Rivera va comprometre's amb la reforma d'Espanya i a obrir una nova etapa de diàleg en el conjunt del país. Sobre les reformes, va mostrar-se segur que ni Rajoy ni Sánchez seran capaços de fer el que els seus partits no han fet en 30 anys.



BARCELONA TRIBUNA

El valor de la paraula

RESUMEN CONFERENCIA

ALBERT RIVERA, CANDIDATO A LA PRESIDENCIA DEL GOBIERNO POR CIUDADANOS

18 de diciembre de 2015

El candidato a la presidencia del Gobierno por Ciudadanos, Albert Rivera, pronunció la conferencia "El nuevo proyecto común para España" en el marco del Barcelona Tribuna y expuso su programa de cara a las elecciones del 20 de diciembre. Rivera denunció la degradación política sufrida en España y la pérdida de calidad del modelo económico y educativo en el país. Por este motivo, Rivera pidió retornar a la ilusión en el marco de un país unido pero diverso. De cara al futuro, el candidato de Ciudadanos quiso dejar claro que España tiene un gran futuro por delante pero que para poder compararse con otras naciones potentes de Europa necesitan hacer reformas importantes y que el partido que gobierne España debe tener un solo proyecto para el país.

El candidato del partido naranja quiso posicionar su partido como antídoto contra el "decadente bipartidismo y el populismo que quiere cargarse todo". De esta manera, Rivera pidió recuperar el espíritu de la transición y poner en marcha una segunda transición, que debería ponerse en marcha desde el centro, "dejando de pelearse y recomponiendo las cosas". Rivera definió su proyecto como el del cambio sensato para mejorar España e impedir que el país vaya a peor. El candidato de Ciutadans denunció que no se puede seguir con tanto paro y que es necesario aumentar la productividad. La reforma del modelo educativo también fue uno de los puntos importantes de la conferencia ya que actualmente España está a la cola de Europa. Por ello Rivera pidió un gran pacto nacional por la educación que dure toda una generación.

Sobre la situación en Cataluña, Rivera puso de relieve la importancia de estas elecciones por el contexto político que se atraviesa. "Ganar las elecciones en Cataluña tiraría un mensaje claro que desmentiría la teoría de que el independentismo es absolutamente mayoritario", afirmó. Sobre el posible pacto de Convergencia con la CUP, Rivera explicó que Cataluña no puede permitirse ese lujo y recordó la participación de los catalanes en las reformas en España, ya desde 1812 hasta la transición democrática y denunció la muerte del catalanismo político constructivo.

Ya en el turno de preguntas, el candidato de Ciudadanos clarificó la postura de su partido tras las elecciones, anunciando que si no resultan ganadores, no apoyarán ningún gobierno y se dedicarán a hacer una oposición responsable centrada en dar apoyos puntuales a las reformas que estimen oportunas para la transformación que el país necesita.

Rivera se comprometió con la reforma de España y abrir una nueva etapa de diálogo en el conjunto del país. Sobre las reformas, se mostró seguro de que ni Rajoy ni Sánchez serán capaces de hacer lo que sus partidos no han hecho en 30 años.